
Bestyrelsesmøde 28. November 2023

      Tilstede var Niels Mulvad, Inge Frey, Ulla Meyer og Jytte Soelberg Jensen

1.) Valg af ordstyrer. Det fandt vi ikke nødvendigt.

2.) Valg af referant. Jytte blev valgt.

3.) Dagsorden blev godkendt.

•  Siden sidst runde: Vi måtte desværre aflyse den første fællessang pga sygdom. 
Men fik hurtigt et nyt arrangement op at stå, hvor Peder Olesgaard kom og 
underholdte med sang og anekdoter. Det var en hyggelig aften, hvor 36 beboere 
deltog.
            Efterfølgende har vi også afholdt endnu en fællesspisning, hvor der var 
tilmeldt 39. Vil gerne takke for den fine opbakning.

• Der har været lidt misforståelser omkring indkøb af juletræer. Ønsket var et ude og et
inde. Som udgangspunkt troede vi, at vi selv skulle ud og købe. Men det vil B45-Adm
gerne være behjælpelig med. Og også stille det op. I år vil der kun komme et 
indendørs, men det er også ok. Efterfølgende vil det være dejligt, om B45-Adm, ville 
oplyse Bestyrelsen i afd. 47, at der fandtes sådan en mulighed. Det være sig være 
også om andre tiltag:-). 

• 2. Oktober havde vi et møde med Bjarne, hvor vi drøftede arbejdsgangen mellem 
B45-Adm, Bestyrelsen  af afd. 46 samt beboerne. Vi udtrykte også et ønske om 
bord-bænkesæt, hvor Bjarne oplyste, at de gerne ville imødekomme det. Og vi har 
efterfølgende fået 2 flotte sæt. Der blev også drøftet en afmærkning af rampe, men 
der er foreløbig ikke fundet en god løsning..

• Vi drøftede mødet i repræsentantskabet den 29. November. Vi har alle i Bestyrelsen,
løbet budgettet/regnskabet igennem. Inge, Niels og Jytte deltager i mødet.

• Mere musik og sang. Der vil komme yderligere info, men vi satser på mandag den 
22. Januar.

• Ansøgning om et sæt sangbøger til fælleshuset. Der forsøges med en ansøgning via
Nordea-fonden

• Forslag til nye aktiviteter. Dette punkt udsættes til et senere møde.

• Vind-afskærmning på altaner. Der er fremkommet ønsker om, at kunne 
vindafskærme på altaner, da der forekommer træk især på nogle af dem, Vi tjekker 
vores vedtægter grundigt, og vender tilbage på et senere møde omkring dette.

• Vandpytter på gulve i parkeringsområdet. Især i nr. 57 er dette et problem, men der 
kan også forekomme det i nr. 53. Vi forudser, at der vil kunne komme faldulykker, 
især ved hård frostvejr. Det kan ikke umiddelbart ikke gøres noget ved, da det er 
gulvkontruktionen, der ikke er helt jævn. Vi må opfordre til at vores beboere er yders 
forsigtige, når problemet opstår..Men vi oplyser igen B45 adm. om problemet 

• Placering af borde-bænkesæt. Vi ville gerne have dem placeret ude ved rampen, 
men terænet skråner for meget, til at dette kan lade sig gøre. Forsøgsvis beder vi 
pedellerne om at sætte det ene på hjørnet ved fælleshuset, og lade det andet stå. Vi 
undlader at få det boltet fast for nuværende, indtil vi kender den rette placering.



• Enkelte har udtrykt, at det ville være rart med en snævere tidsramme, når der skal 
være et eller andet servicebesøg af pedellerne. Man kan dog altid skrive til dem, 
hvornår man er hjemme, så indretter de besøget efter det.

• Der er planlagte julehygge sammen med torsdagscaféen, den 14. December kl. 15-
18. Afd. 47 sørger for gløgg og æbleskiver. Arrangementet er gratis. Der er tilmelding
af hensyn til indkøb.

4.) Eventuelt: Med hensyn til næste fællespisning, forsøger Jytte at planlægge en 
gang i februar. Dato og menu slåes op senere.
.

5.) Næste bestyrelsemøde afholdes den 9. Januar kl. 15

Referant:  Jytte Soelberg Jensen


